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Inför ett lånecykelsystem i Nacka  

Motion från Socialdemokraterna i Nacka  
 
 
Nacka är en växande kommun och det planeras ett stort antal nya bostadsområden och 
arbetsplatser. Dock är det är ont om tvärförbindelser mellan Nackas olika delar, vägnätet har redan 
en hög belastning av biltrafik och målet är att fler ska ha möjlighet att resa hållbart.  
 
Detta kan delvis lösas genom ett lånecykelsystem. Med ett lånecykelsystem har nackaborna 
möjligheten att till en låg avgift hyra en lånecykel. Detta är ett sätt att möjliggöra hållbara resor och 
främja rörlighet och hälsa i kommunen samt en del i att uppnå de globala målen för hållbar 
utveckling. 
 
Nacka har dessutom goda förutsättningar utifrån sitt geografiska läge att med hjälp av lånecyklar, 
som placeras på strategiska platser i hela kommunen, öka både vardagscykling och cykelpendlingen. 
 
Då lånecykelsystem redan införts i Göteborgs stad och Stockholms stad kan Nacka ta del av viktiga 
lärdomar för att underlätta införandet av lånecyklar. 

Vi anser att cykeln som transportmedel har en given plats i ett hållbart transportsystem och är en 
viktig del i en hållbar framtid för Nacka. 
 
 

Socialdemokraterna yrkar därför    
Att kommunen utreder möjligheten att införa ett lånecykelsystem i Nacka. 

Att kommunen utreder ett eventuellt samarbete med grannkommunerna för att möjliggöra resor 
över kommungränserna med samma cykel.  
 

Johanna Kvist (S)  Maria Raner (S)  Henrik Unosson (S) 

 


